
Van: Bettina Wigman-Verhorst [mailto:dewigmannen@live.nl]  

Verzonden: vrijdag 17 april 2015 12:02 

Aan: Statengriffie 
CC: brieven@ad.nl; info@utrechtslandschap.nl 

Onderwerp: Vliegbasis Soesterberg 
  

  

Geachte Statenleden en Gedeputeerden, 
  

Als  bewoners met zicht op de voormalige Vliegbasis Soesterberg en met hart 

voor de natuur willen wij onze bezorgdheid uiten over het feit dat wij bang zijn 

dat over enkele jaren dit bijzondere gebied zoals het nu is, niet meer bestaat. 

Het is algemeen bekend dat dit unieke natuurgebied veel bijzondere en 

beschermde flora en fauna heeft. Daarvoor zijn regels opgesteld, echter wij 

moeten constateren dat deze elke dag worden overtreden. Loslopende honden, 

fietsers en mountainbikers op de wandelpaden, fietsers en wandelaars mèt 

honden buiten de paden, brommers, paarden, etc.etc. En waar is de 

handhaving…..?  

Dat het Militair Museum hier staat is al genoeg inbreuk op de rust.  Laat staan 

als er nog een woonwijk bij zou komen ! Van alle goede voornemens om dit unieke 

gebied in stand te houden blijft in onze ogen niets over en zien wij het langzaam 

afglijden naar een stukje openbaar gebied zonder beperkingen.  
  

Hoogachtend, 

Roel en Bettina Wigman 

 
cc. Utrechts Landschap 

      Algemeen Dagblad 
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